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Raad van Voerendaal 

    
Uw brief van Uw kenmerk Ons kenmerk Voerendaal 

26-10-2023  Zaak 410110 17-11-2023 

    

Onderwerp  Behandeld door Bijlagen 

Beantwoording Artikel 37 CDA Open Club 

Klimmen 

  

   

Geachte leden van de raad, 

 

Op 26 oktober hebben wij vragen ontvangen van de fractie CDA. Wij beantwoorden uw 

vragen als volgt: 

 

Vraag 1. de aanleg van de nieuwe voetbalvelden( afgerond) ook financieel m.b.t lopende 

rechtszaak aanleg wetra-veld? 

Antwoord: De rechtszaak is nog lopende, in december 2023 is de vervolgzitting van de 

rechtbank. 

 

Vraag 2. Wie betaalt de kosten voor het aanpassen van het installatie ontwerp? 

 

Antwoord: De aanpassingen in het ontwerp i.v.m. het aanpassen van het installatie-

ontwerp zijn deels bekostigd door gemeente en deels door de bouwteampartners. 

 

Vraag 3. Oplevering OCK eerst juli 2024. Nu november 2024. Ontstaan hierdoor geen 

extra kosten voor aannemer Koppen Bouw ? 

Antwoord: Het opschuiven van de opleverdatum heeft geen financiële consequenties 

voor de gemeente, dit is binnen de bouwteamafspraken overeengekomen 

 

Vraag 4. Wanneer is de aansluiting aangevraagd aan Enexis? Is deze gereed als OCK 

bouwkundig gereed is en welke financiële risico’s heeft dit tot gevolg. 

Antwoord: De aansluiting is aangevraagd in november 2022. De aansluiting is in 

technische zin gereed. Enexis heeft aangegeven dat het nog niet zeker is dat bij 

oplevering van het gebouw de gevraagde (teruglever)capaciteit kan worden geleverd. 

Momenteel wordt onderzocht welke alternatieven er mogelijk zijn als dit scenario zich 

voor zou doen. 
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Vraag 5. Het gebouw is ontworpen dat flexibiliteit qua gebruik in de toekomst mogelijk is. 

Het realiseren van een extra klasgebouw levert een vertraging op van 4 maanden. Hoe 

is dit te verklaren? 

Antwoord: De vertraging is ontstaan door het aanpassen van het installatie-ontwerp, in 

combinatie met het toevoegen van twee extra klaslokalen. Zie ook de 

Raadsinformatiebrief Voortgang OCK van 19 september 2023. 

 

We gaan ervan uit uw vragen hiermee voldoende te beantwoorden. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

 

 

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VOERENDAAL, 

de secretaris,    de burgemeester, 

C.J.H.M. Janssen   W. Houben 

 

 


